
Z Á P I S N I C A

zo  zasadnutia obecného zastupiteľstva 
konaného dňa 2. septembra 2009 

v zasadačke Obecného úradu v Priepasnom

1. Zuzana  Hrajnohová
2. Dušan  Čúvala
3. Milan  Kázik
4. Dušan  Kopas
5. Ján  Potúček
6. Vladislav  Valihora 

PROGRAM

1. Otvorenie zasadnutia
2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice
3. Kontrola uznesení
4.  Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti za školský rok 2008/2009

     5.  Rôzne :  
a. spoločná obecná úradovňa
b. Lukačovič – žiadosť
c. projekt – vláčik – odkúpenie pozemku
d. školský obvod Košariská
e. cezhraničná spolupráca – Východní Slovácko – 

Gastro
f. kontajnery
g. preloženie tabule – odpoveď
h. odpoveď od Orange
i. požiarne vozidlo     

6.Diskusia
7. Záver
 
Za zapisovateľa zápisnice bola určená Anna Švrčková, za overovateľov 
zápisnice boli určení poslanci Vladislav Valihora a Ján  Potúček.
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ROKOVANIE

V prvom bode starostka obce otvorila zasadnutie obecného zastupiteľstva, 
privítala prítomných a konštatovala, že obecné zastupiteľstvo je spôsobilé 
rokovať a uznášať sa, nakoľko boli prítomní  piati poslanci.

V druhom bode určila zapisovateľa a overovateľov zápisnice.

V treťom bode skontrolovali plnenie uznesení z predchádzajúceho 
zasadnutia a konštatovali, že dané uznesenia boli splnené.

V štvrtom bode starostka obce prečítala správu o výchovno-vzdelávacej 
činnosti za školský rok 2008/2009, ktorú vypracovala a predložila obecnému 
zastupiteľstvu riaditeľka Materskej školy v Priepasnom

V piatom bode  starostka obce oboznámila prítomných o týchto 
záležitostiach :

a. naša obec, spoločne s obcami Košariská, Bukovec, Polianka, 
vystúpili zo Spoločnej obecnej úradovne so sídlom v Brezovej pod 
Bradlom, nakoľko pani primátorka, ako štatutárny zástupca tejto 
úradovne, bez nášho vedomia prepustila pracovníka úradovne. 
Preto sme sa rozhodli, že každá obec si zriadi svoju obecnú 
úradovňu a doterajší pracovník Ing. Plačko nám bude naďalej 
poskytovať služby v oblasti stavebnej i výrubu drevín na čiastočný 
úväzok.

b. ďalej starostka obce prečítala prítomným žiadosť pána Romana 
Lukačoviča – chalupára  z Bratislavy,  ktorý žiada obecné 
zastupiteľstvo o odpredaj parcely č. 14503/2 vo výmere 119 m2. 
Uvedená parcela susedí s jeho pozemkom a za účelom ich 
kvalitnejšieho udržiavania, sa rozhodol požiadať pán Lukačovič 
o odkúpenie.  Obecné zastupiteľstvo konštatovalo, že ide o výmoľ, 
na ktorom rastú  kríčky,  preto by bolo  vhodnejšie tento pozemok 
odpredať, čím bude na ňom zároveň udržiavaný poriadok. 
Navrhnutá suma je 1,- € /m2.                                      
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Avšak OZ má jednu podmienku, aby pán Lukačovič rešpektoval 
fakt, že pri väčšom daždi a v čase topenia  sa snehu tadiaľ preteká 
voda, ktorá odteká popod štátnu cestu. A preto sa treba o pozemok 
starať, aby bol umožnený odtok vody.

c. Obec Košariská, za pomoci našej obce, chce podať projekt v rámci 
výzvy cezhraničnej spolupráce. Ide o projekt nazvaný Dopravný 
systém Košariská – Bradlo. Z obce Košariská na Bradlo by mal 
premávať vláčik a segawaye po historickej ceste. Keďže historická 
cesta je v katastrálnom území našej obce, teda vláčik sa bude otáčať 
v našom katastrálnom území, konkrétne na parcele č. 16912 vo 
výmere 3528 m2  vedenej ako trvale trávnaté porasty, vo 
vlastníctve Gavorovej Dariny rodenej Tvarožkovej a Vlastimila 
Tvarožku. Z tejto parcely obec potrebuje vykúpiť 25 x 25 m2 = 625 
m2. Poslanci OZ videli návrh Dopravného systému – projektu 
a súhlasia s odkúpením pozemku, kde sa spomínaný vláčik bude 
otáčať.

d. Starostka obce navrhla poslancom zaradiť do školského obvodu 
Košariská  deti  Patríciu Markovú a Olivera Kolárika, ktorí 
navštevujú Základnú školu v Košariskách.

e. V spolupráci s Východním Slováckom, naše združenie Čachtice-
Kopanice, ktorého sme členom, sa chceme  uchádzať o grant 
podaním mikroprojektu v oblasti gastronómie, kde by boli zapojené 
všetky vekové kategórie. Na úrovni MŠ a ZŠ by išlo o výtvarnú 
súťaž – ilustrácie – napr. Čo mi najviac chutí od babičky ..., žiaci 
vyšších ročníkov ZŠ by zozbierali recepty starých mám a babičiek. 
Spracovali by audiovizuálne snímky z prípravy starých receptov. 
Zapojený by bol i folklór, kde by  gastrošpeciality boli súčasťou 
programu. Zozbierané recepty zo slovenskej i moravskej strany by 
českí priatelia vydali v publikácii. Deti víťazných prác by v rámci 
výmeny išli k partnerom.

f. Najzávažnejšou problematikou našej obce sú kontajnery, ktorých 
máme v obci rozmiestnených 12. Za vývoz 7 kontajnerov 
a uloženie odpadu na skládku v Lobbe dolinách v mesiaci júl sme 
zaplatili cca 45.000,- Sk, čo v prepočte na jeden kontajner je cca 
6.500,- Sk. Sú  to miesta: Dlhý Vršok, u Potúčkov, Úzke, kde 
kontajnery treba vyvážať často. Po vyvezení sú behom 2 -3 týždňov 
plné. V týchto oblastiach má každý dom popolnicu. 
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Preto OZ doporučilo kontajnery z týchto miest zobrať, umiestniť 
tam tabuľu „ Zákaz sypania smetí“  a kontajnery umiestniť vždy 
v období na jar a na jeseň na dobu 1 – 2 týždňov. Zároveň občanov 
informovať letákmi, miestnym rozhlasom atď.

g. Starostka obce prečítala prítomným odpoveď z Obvodného úradu 
pre cestnú dopravu a pozemné komunikácie v Novom Meste nad 
Váhom, kde žiadala príslušný úrad o preloženie dopravného 
značenia IS 36a a 36b (začiatok a koniec obce). 
Svoju žiadosť zdôvodňovala starostka tým, že značenie je hneď pri 
križovatke, hoci obec ešte pokračuje ďalej. Občania – cyklisti, hoci 
sa pohybujú v obci, už musia nosiť prilby. Tiež osobné automobily 
vychádzajúce na hlavnú cestu majú sťažený výjazd, nakoľko už za 
tabuľou, autá idúce po hlavnej ceste majú značnú rýchlosť. 
Obvodný úrad však vo svojej odpovedi nebral uvedené argumenty 
do úvahy a odpísal : „ Obvodný úrad preveril stav umiestnenia 
tabúľ a po prešetrení zistil, že uvedené tabule sú umiestnené 
správne nakoľko sa tieto tabule umiestňujú v trvale zastavanom 
území obce a nie na hranici katastrálneho územia. Z uvedeného 
dôvodu nebudú tabule premiestnené a ostanú na pôvodnom mieste.“

h.  Prítomní boli tiež oboznámení  s odpoveďou spoločnosti Orange, v 
ktorej žiadala starostka zlepšenie signálu, nakoľko často krát nie je 
možné sa dovolať, alebo kontakt s volajúcim sa preruší. Odpoveď 
znela : „ realizácia rozšírenia kapacity siete, ktorá by mala výrazný 
vplyv na kvalitu šírenia signálu GSM v obci Priepasné, nie je 
v súčasnosti naplánovaná. Vašu žiadosť však evidujeme 
a pokúsime sa ju zapracovať ako podklad pri tvorbe nového plánu 
realizácie výstavby vysielačov signálu GSM.“

i. Zmluva o výmene požiarneho vozidla s mestom Brezová pod 
Bradlom. „Zmluva o výmene“  je napísaná, nachádza sa buď 
u primátorky mesta, alebo na finančnom oddelení. Poslanci však 
rokovali o výhodnosti tohto kroku, nakoľko pôjde zase o staré 
vozidlo, o ktoré sa pravdepodobne znova nebude mať kto starať. 
Uvažovali tiež nad alternatívou dať požiarne vozidlo do šrotu.
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j. Starostka informovala prítomných o riešení vodovodnej prípojky 
v časti Dlhý Vršok a u Kolárikov. V obci bol pracovník BVS, ktorý 
si na mieste pozrel spomínané úseky. V lokalite u Kolárikov 
konštatoval, že vybudovanie cca 400 m potrubia by pre 4 domy 
bolo nereálne, nakoľko by odber nebol taký veľký, aby bola voda 
neustále odčerpávaná. Doporučil miestnym občanom prehĺbiť 
studne. V časti Dlhý Vršok je riešenie problému reálnejšie, treba 
tam vybudovať prečerpávačku. Pracovník prisľúbil, že všetko 
zistené prejedná na podniku s kompetentnými osobami a dá nám 
odpoveď

k.  Starostka informovala prítomných, že projekt, ktorý obec podala 
na rekonštrukciu verejného osvetlenia bol úspešný. Stále čakáme 
na podpísanie zmluvy s ministerstvom 

do konca  mesiaca jún sme  podali projekt na vybudovanie 
viacúčelového športového ihriska s detským ihriskom 
a oddychovou zónou z Programu rozvoja vidieka Os 3.4.1

z Osi 3.4.2. Programu rozvoja vidieka sme podali projekt na 
rekonštrukciu miestnej komunikácie Podlipovec

Siedmy bod diskusia bol splnený, nakoľko sa diskutovalo po každom 
bode programu.

Záver – keďže boli vyčerpané všetky body programu, starostka obce 
zasadnutie obecného zastupiteľstva ukončila a poďakovala prítomným za 
účasť.
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UZNESENIA

U z n e s e n i e   č. 18/2009

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie Správu o  výchovno-vzdelávacej 
činnosti za školský rok 2008/2009 v Materskej škole Priepasné

Počet prítomných poslancov : 5
Za : 5
Proti : 0
Zdržal sa : 0

U z n e s e n i e   č.19/2009 

Obecné zastupiteľstvo jednomyseľne schvaľuje vystúpenie zo Spoločnej 
obecnej úradovne so sídlom v Brezovej pod Bradlom a navrhuje vytvoriť 
vlastnú obecnú úradovňu v oblasti stavebnej a životného prostredia

Počet prítomných poslancov : 5
Za : 5
Proti : 0
Zdržal sa : 0

U z n e s e n i e   č. 20/2009

Obecné zastupiteľstvo jednomyseľne schvaľuje odpredaj obecného 
pozemku p.č. 14503/2 o výmere 119 m2 za 1€/m2 = 119 € pánovi Romanovi 
Lukačovičovi s tým, že ide o osobitný zreteľ, pričom kupujúci bude 
rešpektovať odtok vody a o pozemok sa starať.

Počet prítomných poslancov : 5
Za : 5
Proti : 0
Zdržal sa : 0
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U z n e s e n i e   č. 21/2009

Obecné zastupiteľstvo jednomyseľne schvaľuje odkúpenie časti pozemku 
p.č. 16912 vo výmere 625 m2, kde bude vybudovaná pevná plocha na otoč 
vláčika v rámci projektu Dopravný systém Košariská - Bradlo

Počet prítomných poslancov : 5
Za : 5
Proti : 0

U z n e s e n i e   č. 22/2009

Obecné zastupiteľstvo jednomyseľne schvaľuje zaradiť do školského 
obvodu Košariská deti  Patríciu Markovú č. 169 a Olivera Kolárika č. 244

Počet prítomných poslancov : 5
Za : 5
Proti : 0

U z n e s e n i e   č. 23/2009

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informáciu o pripravovanom 
mikroprojekte v rámci cezhraničnej spolupráce s Východním Slováckom - 
Gastro

Počet prítomných poslancov : 5
Za : 5
Proti : 0

U z n e s e n i e   č. 24/2009

Obecné zastupiteľstvo navrhuje stiahnuť kontajnery z lokalít, kde sú 
rozmiestnené popolnice a informovať občanov formou letákov a miestnym 
rozhlasom.

Počet prítomných poslancov : 5
Za : 5
Proti : 0
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U z n e s e n i e   č. 25/2009

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie odpoveď Obvodného úradu pre 
cestnú dopravu a pozemné komunikácie v Novom Meste nad Váhom

Počet prítomných poslancov : 5
Za : 5
Proti : 0

U z n e s e n i e   č. 26/2009

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie odpoveď spoločnosti Orange

Počet prítomných poslancov : 5
Za : 5
Proti : 0

U z n e s e n i e   č. 27/2009

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informáciu o výmene požiarneho 
vozidla

Počet prítomných poslancov : 5
Za : 5
Proti : 0

U z n e s e n i e   č. 28/2009

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informáciu o riešení vodovodu 
DlhýVršok a u Kolárikov 

Počet prítomných poslancov : 5
Za : 5
Proti : 0
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U z n e s e n i e   č. 29/2009

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informáciu o projektoch obce

Počet prítomných poslancov : 5
Za : 5
Proti : 0

.................................................... .....................................................
       zástupca  starostky starostka obce

........................................................

........................................................

  overovatelia
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